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RĒZEKNES NOVADA DOME 

TAUTSAIMNIECĪBAS ATTĪSTĪBAS 

JAUTĀJUMU KOMITEJA 
REĢ.NR.90009112679 

Atbrīvošanas aleja 95A, Rēzekne, LV – 4601, 

Tel. 646 22238; 646 22231, Fax. 646 25935, 

e–pasts: info@rezeknesnovads.lv 

Informācija internetā: http://www.rezeknesnovads.lv 

 
 SĒDES PROTOKOLS 

 Rēzeknē 
 
2024. gada 25. jūlijā Nr. 14 
 
Sēde sasaukta plkst. 09:00 
Sēde atklāta plkst. 09:00 
Sēdes veids - atklāta 
 
Sēdi vada: komitejas priekšsēdētājs Georgijs Jevsikovs  
Sēdi protokolē: arhivāre Žanna Savčenko 
 
Sēdē piedalās: 

 komitejas locekļi: Deputāts Aija Kiserovska, Deputāts Guntra Kuzmina-Jukna, Deputāts 
Zigfrīds Lukaševičs, Deputāts Guntis Rasims, Deputāts Rita Tērauda, Deputāts Gunārs 
Smeilis, 

 deputāti: Domes priekšsēdētājs Monvīds Švarcs, Deputāts Anita Ludborža, Deputāts Inta 
Brence, Deputāts Jānis Freibergs, Deputāts Rita Tērauda, Deputāts Felicija Leščinska, 
Deputāts Vasīlijs Arbidāns, Deputāts Jolanta Smane. 

 
Nepiedalās: 

 Deputāts Guna Zenčenko – iemesls nav zināms. 
 

Darba kārtībā: 
 
1. Par grozījumiem Rēzeknes novada domes 2012.gada 4.oktobra lēmumā “Par jaunizveidotās 

zemes vienības statusa noteikšanu Audriņu pagastā”. 

2. Par V.M. mantojamās zemes grafiskā pielikuma precizēšanu Silmalas pagastā. 

3. Par rezerves zemes fondā ieskaitīto zemes vienību ar kadastra apzīmējumiem 7868 002 
0364, 7868 001 0290 reģistrēšanu zemesgrāmatā uz pašvaldības vārda Lūznavas pagastā. 

4. Par pašvaldībai piekritīgās zemes vienības ar kadastra apzīmējumu 7870 003 1381 sadali 
Maltas pagastā. 

5. Par zemes ierīcības projekta apstiprināšanu nekustamajam īpašumam "(..)" Audriņu 
pagastā. 

6. Par zemes ierīcības projekta apstiprināšanu nekustamajam īpašumam "(..)" un “(..)” 
Griškānu pagastā. 

7. Par Nautrēnu apvienības pārvaldes nekustamo īpašumu atsavināšanas rezultātā iegūto 
līdzekļu izmantošanu. 

1.§ 
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Par grozījumiem Rēzeknes novada domes 2012.gada 4.oktobra lēmumā “Par 
jaunizveidotās zemes vienības statusa noteikšanu Audriņu pagastā” 

Ziņo Marta Vizule: Lūdzu virzīt sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai kārtējā domes 
sēdē par grozījumiem Rēzeknes novada domes 2012.gada 4.oktobra 
lēmumā “Par jaunizveidotās zemes vienības statusa noteikšanu Audriņu 
pagastā”. 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  - 
7 (Georgijs Jevsikovs, Aija Kiserovska, Guntra Kuzmina-Jukna, 
Zigfrīds Lukaševičs, Guntis Rasims, Gunārs Smeilis, Rita Tērauda) 

"PRET" - nav 

"ATTURAS" - nav 

"NEPIEDALĀS" - nav 

NOLEMJ: 
Akceptēt lēmuma projektu "Par grozījumiem Rēzeknes novada domes 
2012.gada 4.oktobra lēmumā “Par jaunizveidotās zemes vienības statusa 
noteikšanu Audriņu pagastā”". 

 
2.§ 

Par V.M. mantojamās zemes grafiskā pielikuma precizēšanu Silmalas pagastā 
Ziņo Marta Vizule: Izskatot V.M. 2024.gada 17. jūlija iesniegumu, lūdzu virzīt sagatavoto 

lēmuma projektu izskatīšanai kārtējā domes sēdē par V.M. mantojamās 
zemes grafiskā pielikuma precizēšanu Silmalas pagastā. 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  - 
7 (Georgijs Jevsikovs, Aija Kiserovska, Guntra Kuzmina-Jukna, 
Zigfrīds Lukaševičs, Guntis Rasims, Gunārs Smeilis, Rita Tērauda) 

"PRET" - nav 

"ATTURAS" - nav 

"NEPIEDALĀS" - nav 

NOLEMJ: 
Akceptēt lēmuma projektu "Par V.M. mantojamās zemes grafiskā 
pielikuma precizēšanu Silmalas pagastā". 

 
3.§ 

Par rezerves zemes fondā ieskaitīto zemes vienību ar kadastra apzīmējumiem 7868 002 
0364, 7868 001 0290 reģistrēšanu zemesgrāmatā uz pašvaldības vārda Lūznavas pagastā 

Ziņo Marta Vizule: Izskatot Maltas apvienības pārvaldes 2024.gada 10.jūlija iesniegumu, 
lūdzu virzīt sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai kārtējā domes sēdē 
par rezerves zemes fondā ieskaitīto zemes vienību ar kadastra 
apzīmējumiem 7868 002 0364, 7868 001 0290 reģistrēšanu 
zemesgrāmatā uz pašvaldības vārda Lūznavas pagastā. 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  - 
7 (Georgijs Jevsikovs, Aija Kiserovska, Guntra Kuzmina-Jukna, 
Zigfrīds Lukaševičs, Guntis Rasims, Gunārs Smeilis, Rita Tērauda) 

"PRET" - nav 

"ATTURAS" - nav 

"NEPIEDALĀS" - nav 

NOLEMJ: 
Akceptēt lēmuma projektu "Par rezerves zemes fondā ieskaitīto zemes 
vienību ar kadastra apzīmējumiem 7868 002 0364, 7868 001 0290 
reģistrēšanu zemesgrāmatā uz pašvaldības vārda Lūznavas pagastā". 
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4.§ 
Par pašvaldībai piekritīgās zemes vienības ar kadastra apzīmējumu 7870 003 1381 sadali 

Maltas pagastā 
Ziņo Marta Vizule: Izskatot Maltas apvienības pārvaldes 2024.gada 10.jūlija iesniegumu, 

lūdzu virzīt sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai kārtējā domes sēdē 
par pašvaldībai piekritīgās zemes vienības ar kadastra apzīmējumu 7870 
003 1381 sadali Maltas pagastā. 

Izsaka viedokli Gunārs 
Smeilis: 

Grāvis, kas iziet no dīķa, tas grāvis paliks pašvaldības īpašumā? 

Izsaka viedokli Marta 
Vizule: 

Viena puse no grāvja. 

Izsaka viedokli Gunārs 
Smeilis: 

Bet, tas dīķis ir pašvaldības īpašumā. Ja regulēt ūdens līmeni... 

Izsaka viedokli Marta 
Vizule: 

Tas jāskatās pie uzmērīšanas Maltas apvienības pārvaldei. Mērniekam 
klāt būs pieaicināts pārstāvis no apvienības pārvaldes, viņi arī konkrēti 
noteiks, kurā vietā būs kupicas un būs tā robeža. 

Izsaka viedokli 
Georgijs Jevsikovs: 

Šim jautājumam jāpievērš uzmanība. 

Izsaka viedokli Marta 
Vizule: 

Jā. 

Izsaka viedokli 
Georgijs Jevsikovs: 

Nokontrolējiet šo jautājumu. 

Izsaka viedokli Gunārs 
Smeilis: 

Tāpēc ka dīķim ir slūžas. 

Izsaka viedokli Marta 
Vizule: 

Labāk, lai tas paliktu tajā zemes gabalā, kas ir lauksaimniecības 
teritorija, tieši grāvis? 

Izsaka viedokli Gunārs 
Smeilis: 

Pašvaldībai arī. 

Izsaka viedokli Marta 
Vizule: 

Tas, kas vēl nebūs domāts uzmērīšanai. 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  - 
7 (Georgijs Jevsikovs, Aija Kiserovska, Guntra Kuzmina-Jukna, 
Zigfrīds Lukaševičs, Guntis Rasims, Gunārs Smeilis, Rita Tērauda) 

"PRET" - nav 

"ATTURAS" - nav 

"NEPIEDALĀS" - nav 

NOLEMJ: 
Akceptēt lēmuma projektu "Par pašvaldībai piekritīgās zemes vienības 
ar kadastra apzīmējumu 7870 003 1381 sadali Maltas pagastā". 

 
5.§ 

Par zemes ierīcības projekta apstiprināšanu nekustamajam īpašumam "(..)" Audriņu 
pagastā 

Ziņo Marta Vizule: Izskatot SIA ”Lauku mērnieks” zemes ierīcības inženieres A. G. – B. 
2024.gada 8.jūlija iesniegumu, lūdzu virzīt sagatavoto lēmuma projektu 
izskatīšanai kārtējā domes sēdē par zemes ierīcības projekta 
apstiprināšanu nekustamajam īpašumam "(..)", Audriņu pagastā. 

Par lēmumu balso: 
"PAR"  - 7 (Georgijs Jevsikovs, Aija Kiserovska, Guntra Kuzmina-Jukna, 
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Zigfrīds Lukaševičs, Guntis Rasims, Gunārs Smeilis, Rita Tērauda) 

"PRET" - nav 

"ATTURAS" - nav 

"NEPIEDALĀS" - nav 

NOLEMJ: 
Akceptēt lēmuma projektu "Par zemes ierīcības projekta apstiprināšanu 
nekustamajam īpašumam "(..)" Audriņu pagastā". 

 
6.§ 

Par zemes ierīcības projekta apstiprināšanu nekustamajam īpašumam "(..)" un “(..)” 
Griškānu pagastā 

Ziņo Marta Vizule: Izskatot SIA ”AMETRS” sertificētas zemes ierīkotājas L. R. 2024.gada 
18.jūlijā iesniegto zemes ierīcības projektu, lūdzu virzīt sagatavoto 
lēmuma projektu izskatīšanai kārtējā domes sēdē par zemes ierīcības 
projekta apstiprināšanu nekustamajam īpašumam "(..)" un “(..)” 
Griškānu pagastā. 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  - 
7 (Georgijs Jevsikovs, Aija Kiserovska, Guntra Kuzmina-Jukna, 
Zigfrīds Lukaševičs, Guntis Rasims, Gunārs Smeilis, Rita Tērauda) 

"PRET" - nav 

"ATTURAS" - nav 

"NEPIEDALĀS" - nav 

NOLEMJ: 
Akceptēt lēmuma projektu "Par zemes ierīcības projekta apstiprināšanu 
nekustamajam īpašumam "(..)" un “(..)” Griškānu pagastā". 

 
7.§ 

Par Nautrēnu apvienības pārvaldes nekustamo īpašumu atsavināšanas rezultātā iegūto 
līdzekļu izmantošanu 

Ziņo Līvija Plavinska: Izskatot Nautrēnu apvienības pārvaldes 2024.gada 18.jūlija iesniegumu, 
lūdzu izskatīt un atbalstīt sagatavoto lēmuma projektu par Nautrēnu 
apvienības pārvaldes nekustamo īpašumu atsavināšanas rezultātā iegūto 
līdzekļu izmantošanu. 

Izsaka viedokli 
Monvīds Švarcs: 

Notika diskusijas, sākot no sarunas ar apvienību par visiem darbiem, kas 
vispār apvienībā notiek un arī par šo projektu. Šobrīd ir lielas 
problēmas, kas saistītas ar finanšu resursu plānošanu tam aktivitātēm, 
kas prioritāras attiecīgajā teritorijā. Apstiprinot budžetu, Jūs prezentējāt, 
ka Adamovas apkures projektam ir problēma - nav naudas. Šobrīd ir 
rezervēti EUR 60 000,00. Tajā brīdī, Jūs apliecinājāt, ka būs EUR 40 
000,00 jau ieplānoti apvienības budžetā. Bet, vēlāk, tika sniegta 
informācija, ka nav EUR 40 000, 00, bet EUR 35 000,00. 

Izsaka viedokli Līvija 
Plavinska: 

Bet prezentācija ir arī atrodama novada mājas lapā, tur minēti EUR 35 
000,00. 

Izsaka viedokli 
Monvīds Švarcs: 

Labi, EUR 35 000,00. EUR 60 000,00 un EUR 35 000,00, tātad, tā jau 
bija ieplānota summa - EUR 95 000,00. Kopsumma, kas ir vajadzīga: 
gan līgums, gan līguma iespējami papildus darbi EUR 1 000,00 apmērā, 
gan rotaļu laukums - kopā EUR 144 533,97. Ja atņem to summu, kas ir 
jau ieplānota - EUR 60 000,00 un EUR 35 000,00, tad paliek summa, 
kas apvienībai jāsaskaņo Finanšu komitejā un Tautsaimniecības 
attīstības jautājumu komitejā - EUR 49 533,97. Otrkārt, arī tos darbus, 
kurus sākotnēji gribējāt uzrādīt - EUR 1 000,00 papildus darbiem, 
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iespējams, kaut kādiem pieslēgumiem. Īstenībā, tas ir apkures remonta 
līguma ietvaros, tie ir neparedzētie darbi. Obligāti jābūt apvienības 
speciālista atzinumam par papildus darbu apjoma noteikšanu, jābūt 
pamatojumam šiem papildus darbiem un finansiālajam apmēram. 
Pagaidām šai summai nav pamatojuma? 

Izsaka viedokli Līvija 
Plavinska: 

Pagaidām tā. 

Izsaka viedokli 
Monvīds Švarcs: 

Tā ir ļoti liela problēma. Komitejās rosinu atbalstīt tās divas aktivitātes: 
viena aktivitāte saistīta ar katlu māju Adamovas kompleksā - te precīzi 
jānotiek papildus darbu identificēšanai, tai jābūt argumentētai, tikai tad 
var slēgt vienošanās un noteikt attiecīgo summu. Otra aktivitāte saistīta 
ar uzsākto sporta laukuma projektēšanu. Turpina izteikt viedokli. 

Izsaka viedokli Līvija 
Plavinska: 

Attiecībā uz apkures sistēmas nomaiņu - tas ir iepirkums. Iepirkumā 
iepriekš nekad nevar zināt precīzo cenu. 

Izsaka viedokli 
Monvīds Švarcs: 

Jā, iepirkums noteiks faktiskās izmaksas. Ir pieņemta kārtība par 
atsavināšanas līdzekļu izmantošanu, kur apvienība, kurā ir attiecīgi 
ienākumi gūti, paliek noteikts apjoms. To apjomu var izmantot tikai tad, 
ja plānveidīgi, jau plānojot budžetu, apvienība sniedz ziņojumā 
attiecīgām komitejām un deputāti pieņem lēmumu. Turpina izteikt 
viedokli. 

Izsaka viedokli 
Georgijs Jevsikovs: 

Aicinu atbalstīt ar vienu nosacījumu, ka lēmumā summa būtu jāmaina 
uz EUR 49 533,97. 

Izsaka viedokli 
Monvīds Švarcs: 

Pārēja summa šobrīd ir iekļauta plānā: EUR 60 000,00 pašvaldības 
finanšu daļā Centrālai administrācijai, gan EUR 35 000,00 Nautrēnu 
apvienībai. 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  - 
7 (Georgijs Jevsikovs, Aija Kiserovska, Guntra Kuzmina-Jukna, 
Zigfrīds Lukaševičs, Guntis Rasims, Gunārs Smeilis, Rita Tērauda) 

"PRET" - nav 

"ATTURAS" - nav 

"NEPIEDALĀS" - nav 

NOLEMJ: 
Pieņemt lēmumu "Par Nautrēnu apvienības pārvaldes nekustamo 
īpašumu atsavināšanas rezultātā iegūto līdzekļu izmantošanu". 

 
 

 
Sēde slēgta plkst. 09:23 
 
Sēdes vadītājs, 
komitejas priekšsēdētājs                                                                    Georgijs Jevsikovs 
 
 
Protokoliste                    Žanna Savčenko 

 


